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         REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
       OPĆINA ROVIŠĆE 
         Općinsko vijeće 

 
KLASA: 024-01/23-01/2 
URBROJ: 2103-14-01-23-2 
 
Rovišće, 14. travnja 2023. 

 
Z A P I S N I K 

 
 
sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 14. travnja 2023. godine u 19,00 sati u 
prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, ANĐELINA DOMINKOVIĆ, SABINA DŽOLAN MARODOLAC, 
JASMIN KOMLJENOVIĆ, ROKO PAŠALIJA, MARINA RISEK, JOZO ŠUKAN, IVICA TANJIĆ i ZDENKA 
ŽUŽIĆ. 
  Sjednici nisu bili nazočni: IVICA HRGA I MIHAELA MEGLOBA. 
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, pročelnica 
JUO DANICA BRKIĆ MIKOLČEVIĆ, predsjednik Socijalnog vijeća STJEPAN ŠIMUNOVIĆ, stručna 
suradnica za informiranje i projekte u JUO TANJA RATKOVIĆ i vježbenica u JUO NATALIJA JAGARIĆ. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ otvorio je sjednicu, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke, jer je nazočno 10 vijećnika. 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu. Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  
 
 

D N E V N I   R E D 
 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 12. sjednice Općinskog vijeća. 
 

2. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge 
sakupljanja komunalnog otpada na području Općine Rovišće. 
 

3. Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Rovišće. 
 

4. Pitanja i prijedlozi. 
 

 
 
 

TOČKA 1. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 12. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Misli da je Zapisnik u redu. 
  Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
 
 
 



 - 2 - 

TOČKA 2. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o podizanju cijena Komunalca Bjelovar. Poziva 
općinskog načelnika da kaže nešto više o tome. 

Općinski načelnik pozdravlja sve nazočne. Za ovu točku dnevnog reda kaže kako je bio 
na sastanku sa predsjednikom Uprave Komunalca Bjelovar. Odvoz smeća bio je jedan od najjeftinijih u 
Hrvatskoj, te su se odlučili podići cijene iz niza razloga, kao što je kupovina novih kamiona i sl. Na cijene 
možemo prigovarati, ali nam to puno neće značiti. Trenutne cijene dok se podignu, i dalje će biti jedne 
među najjeftinijim u Hrvatskoj.          
  Pročelnica JUO kaže kako će nova cijena iznositi 8,40 €. Također se slaže sa općinskim 
načelnikom kada je riječ o prigovaranju. Nemamo puno izbora jer će i druge općine glasati za povećanje 
cijena.                      
  Općinski načelnik kaže kako Komunalac Bjelovar mora dati na glasovanje Gradskom 
vijeću Grada Bjelovara koji prvenstveno mora odlučiti o tome, a tako i svi mi.    
  Pročelnica JUO kaže kako smo na početku godine morali raditi usklađivanje sa 
Zakonom o gospodarenju otpadom. Osnovni razlog povećanja cijena je da ne mogu funkcionirati s 
trenutnim cijenama zbog toga što ne mogu plaćati radnike kao ni opremu. Jedna od novina je također 
biootpad. Hoće li se sakupljati u vrećama ili spremnicima još se ne zna. Također, na nama je hoćemo li 
nekim osobama poput onih socijalnog kriterija, plaćati uslugu odvoza komunalnog otpada. Ovdje 
možemo reći da komunalni otpad, odnosno odvoz, ne ulazi u troškove stanovanja koje isplaćujemo od 
kraja prošle godine korisnicima minimalne zajamčene naknade. Tako da smo ovlašteni odrediti popis 
korisnika kojima bi općina plaćala. Ovoga puta su također i kazne veće.    
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako je na nama da donesemo ovu Odluku kako bi 
Komunalac Bjelovar mogao krenuti sa novim naplatama. Također ih treba upozoriti na odvoz glomaznog 
smeća kao što smo i prošle godine.        
  Pročelnica JUO kaže kako su po tom pitanju nabavili novi i vrlo skupi kamion.  
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.    
  Stjepan Šimunović kaže kako je jedan stanovnik Općine Rovišće vozio glomazni otpad 
u reciklažno dvorište te mu je tamo rečeno da ne može voziti već da vozi na neko drugo mjesto. 
  Općinski načelnik kaže kako je ovo prvi puta da čuje za ovakav slučaj. 

Kako se više nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja 
komunalnog otpada na području Općine Rovišće. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže 
ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
   

TOČKA 3. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
obilježavanju Dana Općine Rovišće. Upoznaje vijećnike sa planom i programom obilježavanja, te sa 
svečanom sjednicom koja je 20. travnja 2023. godine. Za program svečane sjednice predviđena je 
podjela Javnih priznanja, te u razgovoru sa općinskim načelnikom predlažu sljedeće kandidate: 
Predsjednik Hrvatskog sabora, Gordan Jandroković, za Povelju počasnog građanina. Za Plakete 
predlažu: Lovačko društvo „Kuna“, Lovačko društvo „Srndać“, Viktora Lončara te učiteljicu Mariju 
Jakovljević.            
  Općinski načelnik kaže kako je Predsjednik Hrvatskog sabora, Gordan Jandroković, 
čovjek iz našega kraja, te smatra da zaslužuje ovu povelju. Za gospodina Viktora Lončara kaže kako se 
puno zalaže za rad svojeg sela, te da je vidljivo koliko mu je stalo do održavanja manifestacija i tradicija 
u selu. Za lovačku udrugu „Kuna“ i „Srndać“ ima samo pohvale. Udruge koje se jako trude i puno rade 
te se uvijek odazovu za pomoći.      
  Roko Pašalija predlaže Miku Pašaliju da dobije priznanje jer je ratni invalid i zaslužuje 
imati neki oblik priznanja.         
  Općinski načelnik kaže kako misli da je već dobio neko priznanje.  
  Pročelnica JUO kaže kako je dobio zahvalnicu.     
  Općinski načelnik kaže kako treba uzeti u obzir da nekoga ne uvrijedimo ili preskočimo. 
Upituje vijećnike poznaju li koga u istoj situaciji da bi trebao dobiti priznanje. Također navodi ravnateljicu 
Osnovne škole Rovišće, Blanku Klemić za povelju. Za ravnateljicu kaže kako je zaslužna za rad 
Osnovne škole Rovišće, te odlazi u mirovinu i smatra ovo vrijednom nagradom za rad. Nakon nje navodi 
pročelnicu JUO za dodjelu priznanja. Upoznaje vijećnike sa odlukom pročelnice da odlazi u mirovine te 
također smatra vrijednom nagradom dodijeliti Povelju kao rezultat rada više od 20 godina u Općini 
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Rovišće. Nakon nje predlaže Ivana Kovačevića za Povelju. Ivan je također od početka Općine Rovišće 
ovdje, te je također pred odlaskom u mirovinu, i time zaslužuje ovu Povelju.   
  Ivica Tanjić predlaže Vojislava Radosavljevića za plaketu.   
  Općinski načelnik se slaže sa prijedlogom.     
  Kao konačni odabir predlaže se: Povelja počasnom građaninu, Predsjedniku Hrvatskog 
sabora, Gordanu Jandrokoviću. Za Povelje predlaže se: Danica Brkić Mikolčević, Ivan Kovačević i 
Blanka Klemić. Za Plakete Općine Rovišće predlaže se: Lovačka udruga „Srndać“, Lovačka udruga 
„Srna“, Viktor Lončar, Mika Pašalija i Vojislav Radosavljević. 
             Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
   Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluku o dodjeli javnih priznanja Općine Rovišće. ODLUKA je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
  

 
 

TOČKA 4. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu pitanja i prijedloge ako ih 
imaju. 

  Općinski načelnik upoznaje vijećnike sa situacijom kod mosta blizu Hrge koji spaja Tuk 
i Žabjak, o kojem se je već u par navrata pričalo. Troškovnik je predvidio upotrebu 3,5 tone željeza, a 
ukupni trošak je procijenjen na 18.075,00 eura. Predlaže pričekati i vidjeti ima li koji drugi način budući 
da su troškovi veliki.           
  Sabina Džolan Marodolac upituje za usporivače prometa, budući da vozači voze nikad 
brže i to sve utječe na sigurnost prometa i ljudi.        
  Općinski načelnik kaže kako je problem kod Županijskih cesta koje ne dozvoljavaju 
postavljanje usporivače prometa. Više nije prihvatljiv ni asfaltirani usporivač prometa.  
  Marijana Ćuk upozorava na oznaku pješačkog prijelaza kod skretanja sa glavne ceste 
prema Dječjem vrtiću. Oznaka nije vidljiva jer je izbrisana već.     
  Marina Risek upituje za situaciju sa prometom u Domankušu. Napominje kako se djeca 
moraju voditi u školu jer je problem brzina kojom se auti voze. Predlaže postavljanje ležećih policajaca. 
  Načelnik predlaže da se pošalje dopis Županijskoj upravi za ceste te da se spomene da 
u razgovoru sa Općinskim vijećem Općine Rovišće traži rješenje za taj problem.   
  Pročelnica JUO  kaže kako je to ulaganje u nešto što nije naše budući da je to 
Županijska cesta.          
  Tanja Ratković upućuje na situaciju kada su se ljudi iz Domankuša prijavili MUP-u 
problem brzine iz tog istog razloga, dok ih je MUP poslao da se šale jedinicama lokalne samouprave.
  Jasmin Komljenović predlaže postavljanje kamera.    
  Jozo Šukan upituje kakva je situacija sa obnovom doma.   
  Općinski načelnik odgovara da je krenula vanjska obnova doma tako što će se fasada 
oprati te onda farbati.          
  Općinski načelnik izvještava vijećnike o situacija sa izgradnjom tržnice. Na početku 
gradnje prilikom kopanja temelja pronađeni su na 3-4 metra dubine smeće, šuta i sl. To je iziskivalo 500 
kubika zemlje i šodera koja se je morala navesti kako bi tlo bilo stabilno za temelje. To su troškovi koji 
nisu bili u planu u troškovniku.  
  
 

Kako više nije bilo pitanja i prijedloga, predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu 
u 20,10 sati. 

 
- D o v r š e n o – 

 
 
 ZAPISNIK VODILA:                PREDSJEDNIK 
              OPĆINSKOG VIJEĆA 
 
Natalija Jagarić, bacc. admin. publ., v.r.                 Luka Markešić, v.r. 


